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Technische vragen Kadernota 2021 

3 juni 2020  

 

Voorwoord/samenvatting 

De coronacrisis zal op de lopende en toekomstige begroting impact hebben.  

Uw college presenteert in die context een kadernota 2021 waarin nog geen financiele 

effecten van de coronacrisis zijn opgenomen bijvoorbeeld in de vorm van stelposten. Uw 

college verwijst naar de tussentijdserapportage.  

Vraagt deze bijzondere tijd niet om scherper aan de wind te zeilen dan in normale tijden, 

zodat raad en college slagvaardiger samen werken aan de financiele kaders voor 2021? En zo 

ja, hoe wilt u daar vorm aan geven? 

 

Thema 1: Openbare orde en veiligheid 

Er wordt voorzien in 135.000 euro (2021) en 115.000 euro (structureel) voor de personele 

kosten om ondermijnende criminaliteit te bestrijden. Kunt u aangeven op welk type 

professionals wordt ingezet en met welk beoogd resultaat? 

Het sus-team Ouddorp wordt vanwege succes voortgezet. Op meer plaatsen w.o. 

Middelharnis-centrum  is sprake van vergelijkbare noodzaak tot inzet van een sus-team. Hoe 

gaat dit geregeld worden? 

Wat is er daadwerkelijk anders in hoofdstuk 1 in vergelijking met de vorige kadernota? Is er 

iets veranderd in de doelenboom of zoiets? 

 

Thema 2: Mobiliteit 

Er is gestart met een duurzame eilandelijke pakketdienst, zodat niet alle pakketdiensten langs 

de deur komen. Wat is de impact hiervan o.a. op de belasting door het vrachtverkeer ? 

De PvdA ziet geen verschil in beleid m.b.t. het onderdeel mobiliteit t.o.v. vorig jaar, behalve 

dat de projecten anders zijn. Klopt deze constatering? 
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Thema 3: Ruimte en Wonen 

Hoe controleerde het college de woningbouwverenigingen op de uitvoering van de 

gemaakte prestatieafspraken? En welke toekomstige prestatieafspraken wilt u gaan maken? 

Hoe verwerkt u in de woonvisie, voornamelijk gebaseerd op demagrafie, ook de impact van 

de sociaal economische status van onze bewoners? 

Hoe vertaalt u de woonvisie in smarte plannen voor het realiseren van sociale huurwoningen 

en woningen met middenhuur? 

Waarom is er in hoofdstuk 3 niets uitgewerkt (onderdeel na de doelenboom) terwijl dit bij 

andere onderwerpen wel gebeurd is?  

 

Thema 4: Leefomgeving 

Voor het herstel van de kademuur bij de Parel van de Delta is 4 mln. opgenomen in de 

kadernota. Kunt u aangeven waarom dit niet via de grondexploitatie kan worden gedekt, dan 

wel verhaald wordt op de projectontwikkelaar? 

 

Thema 5: Sociale vitaliteit, zorg en welzijn 

Kunt u inzicht verschaffen in het extra beroep dat wordt gedaan op de bijstand en op de 

specifieke regelingen Tozo en Togs als ook in de omvang van de schuldhulpverlening en de 

toename bij de voedselbank? 

Kunt u inzicht verschaffen in de omvang en aard van de sociale problematiek bij inwoners en 

ondernemers in de gemeente als gevolg van de coronacrisis? 

Kunt u aangeven welke resultaten/opbrengsten de structurele bijdrage van 100.000 euro aan 

Paulina.nu door u worden tegemoet gezien en waarom u kiest voor Paulina.nu? 

Kunt u aangeven wat de beoogde resultaten zijn van een vast team indicatiestellers bij het 

team jeugd en gezin?  

In hoofdstuk 5 is, in vergelijking met vorig jaar, afgezien van de relatie te leggen met de 

“Praat en Procesplaat”. Waarom is hiervoor gekozen? Zijn de uitgangspunten van de “Praat 

en Procesplaat” losgelaten in het sociaal domein? 

 

Thema 6: Onderwijs, werk en inkomen 

Kunt u inzicht verschaffen welke gezinnen worden getroffen door het laten vervallen van de 

zomer- en winterkledingregeling? En hoe u de compensatie voor hen ziet? 

Kunt u aangeven hoe monitoring plaats gaat vinden van de vroeghulp schulden inzet (22.000 

euro)? 
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Is er een wijziging in de voornemens (of in het beleid) op het onderdeel onderwijs, werk en 

inkomen t.o.v. vorig jaar? 

 

Thema 7: Cultuur en erfgoed 

De erfgoedverordening 2020 voorziet in subsidiemogelijkheden voor gemeentelijke 

monumenten. We hebben in de raad erop aangedrongen ook immaterieel erfgoed op te 

nemen in de verordening. Hoe ziet u de vertaling van de subsidieregeling naar de begroting? 

Gesteld wordt dat “Voorzien wordt dat in (de eerste helft van) 2020 minder subsidie dan 

begroot wordt uitgekeerd.” Wordt dit geld gereserveerd voro volgend jaar? 

  

Thema 8: Bedrijvigheid 

‘’De gemeente zal waar mogelijk de ondernemers helpen’’, kunt u inzicht verschaffen in de 

hulp die u geeft of voornemens bent te gaan geven? 

Kunt u inzicht geven in de maatregelen die u voornemens bent in verband met het realiseren 

van een goed vestigingsklimaat? 

U stelt dat “Om zo concurrerend mogelijk te blijven blijft een goed vestigingsklimaat van 

belang voor het bedrijfsleven op Goeree-Overflakkee.” Dit n.a.v. de Corona crisis. Hoe wilt u 

dit concreet vorm gaan geven? Gaan er specifieke voordelen/stimuleringen voor 

ondernemers ontstaan die positief zullen uitwerken op het vestigingsklimaat.?  

 

Thema 9: Duurzame ontwikkeling 

Kunt u inzicht verschaffen in de routekaart inclusief mijlpalen om in 2021 tot een transitievisie 

warmte te komen en hoe de partcipatie van inwoners, ondernemers en andere partcipanten 

hierbij vomr krijgt? 

 

Thema 10: Recreatie en toerisme 

Kunt u ons inzicht verschaffen in de voortgang van de kwaliteitsslag recreatieparken, 

stranden en opgangen? 

Kunt u een voorlopige raming geven van de impact van de coronacrisis op de opbrengsten 

toeristenbelasting, rekeninghoudend met de kamerbrief van 28 mei jl. van de minister van 

Binnenlandse zaken over de compensatie medeoverheden? 

De tekst van het hoofdstuk Recreatie en toerisme is exact dezelfde algemene tekst en 

doelenboom als vorig jaar, met dien verstande dat de concrete uitwerking in specifieke 

onderwerpen ontbreekt. Kunnen we concluderen, dat er niets veranderd is in het beleid?   

 



PvdA GO - Technische vragen Kadernota 2021  3 juni 2020 

Thema 11: Dienstverlening 

Kunt u ons inzicht verschaffen in de routekaart en beoogde doelen van de innovatieprojecten 

w.o. social intranet, kennisbank e.d.? 

Kunt u aangegeven wat de stand van zaken is m.b.t. de bereikbaarheid van alle groepen via 

eenvoudig taalgebruik en laagdrempelige kanalen? 

Thema 11 was vorig jaar Eilandmarketing. Bestaat dit beleidsonderdeel dan niet meer nu de 

boel uit handen gegeven is aan de Stichting Eilandmarketing? Zo ja, hoeveel fte heeft ons dat 

gescheeld? 

Bij het onderwerp dienstverlening ontbreekt de uitwerking is specifieke onderwerpen. Is dit 

een bewuste keuze? 

 

Thema 12: Bestuurs- en kabinetszaken 

Kunt u inzicht geven in de maatregelen die lopen en/of ingezet worden om de gemeentelijke 

cultuur om te buigen naar een ‘’open houding en onderzoekende cultuur’’? 

Bij het onderwerp bestuurs- en kabinetszaken ontbreekt de uitwerking is specifieke 

onderwerpen, ondanks dat communicatie toch een wezenlijk onderdeel is van het succes van 

een gemeente. Is dit een bewuste keuze? 

 

Thema 13: Financieel beleid 

De coronacrisis maakt de balans in onze begroting extra wankel. Het lijkt onhaalbaar om tot 

een sluitende begroting te komen. Veel informatie is nog onbekend. Echter, de tijd dringt. 

Zijn er concrete plannen voor het uitstellen van uitgaven, het genereren van bijzondere 

inkomsten en/of het bezuinigen op specifieke posten? 

Wat is de routekaart waarmee u met de raad in gesprek gaat over de impact van de 

coronacrisis op de lopende begroting en op het ontwerp van de begroting 2021? 

NB Onder het kopje voorwoord/samenvatting gaan we hier ook op in. 

De verkoop aandelen Eneco is gerealiseerd. Wat is de reden dat de tijdelijke renteopbrengst 

van de BNG (de gemeente is verplicht om de ontvangen middelen daar te stallen) niet 

genoemd wordt in de kadernota? 

De lokale tarieven gaan 2,5% plus een extra 1% omhoog. Lezen wij dat goed? 

En hoe zit het met de tarieven voor de contracten en de subsidies, verhoogt de gemeente die ook 

met 3,5% voor de stichtingen en verenigingen waar zij diensten van afneemt? 

Het Informatieplan lijkt een investering nodig te hebben, doch hiervoor wordt niets opgenomen. 

Kunnen de noodzakelijke investeringen dan uit de reguliere begroting? 
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U stelt, dat het nadeel van de dividend Stedin op € 124.200,- (structureel). Vorig jaar was dat 

nadeel Stedin: € 196.400,- (vanaf 2021). Ondansk de forse investeringsopgave van Stedin, 

verwacht u toch meer dividend. Hoe komt dit? 

 

Thema 14: Vastgoed. 

Kunt u aangeven op welke wijze, bijvoorbeeld meerdere stichtingen/scholen maken gebruik 

van hetzelfde pand, de inzet van het maatschappelijk vastgoed zo effectief mogelijk is? 

U noemt in het hoofdstuk “Vastgoed” geen enkele keer het gemeentehuis. Kunnen we ervan 

uitgaan dat deze discussie in 2021 niet meer gevoerd gaat worden en dat hier dus in 2021 

ook geen financiele consequenties aan verbonden zullen zijn.  

 

Financieel perspectief 

Kunnen we in het kader van de ontwikkeling .m.b.t. de Corona crisis ervan uitgaan, dat dit 

hoofdstuk niet meer actueel is? 

 

 

 

 


